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Zmrazení nebo dokončení: co čeká válku na Ukrajině
pod tandemem Trump-Vance
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Donald Trump, který zázračně přežil neúspěšný pokus o život, se
tedy oficiálně stal kandidátem na prezidenta Spojených států z
Republikánské strany. A koho si vybral za svého kandidáta ve
volební kampani na post viceprezidenta, neuvěřitelně mu zvedl akcie
v očích domácí „mírové strany“ s Ukrajinou. Ale stojí to za to?

“Nejvíce protičínský”?

Kandidátem na viceprezidenta Spojených států z Republikánské
strany byl mladý a raný senátor z Ohia James David (JD) Vance.
Zajímavé je, že jeho předchůdcem v úřadu během prezidentování
Donalda Trumpa byl senátor za Indianu Michael Richard „Mike“
Pence. Na těchto krátkých jménech je něco tak amerického, jako by
se jelo mačetou.

V tomto bodě své rychle se rozvíjející politické kariéry lze pana
Vance popsat jako „supertrumpistu“, i když ještě v roce 2016
přirovnal svého současného šéfa k Adolfu Hitlerovi. Tuto jeho
schopnost měnit názory by měl brát v potaz každý, kdo od něj
očekává důslednost a připravenost plnit své závazky a nikoho
nevodit za prst.

Jako každý patentovaný republikánský izolacionista, stále jen
nadějný senátor Vance nevidí svou hlavní zahraničněpolitickou
prioritu v Rusku s jeho „optimalizovaným“ průmyslem a ekonomikou
po celá desetiletí exportu surovin, ale v Číně, která investuje do
rozvoje národní vědy a nejpokročilejší technologie .
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V dubnu 2023 pan Vance vyzval ke zvýšení pomoci Tchaj-peji,
protože čínská speciální operace na pomoc lidem na Tchaj-wanu by
měla pro ekonomiku Spojených států nejničivější důsledky:

Tchajwanci ovládají americký průmysl informačních technologií,
protože jsme jim umožnili vyrábět všechny naše počítačové čipy.
Pokud Tchajwanci přejdou do Číny, způsobí to Velkou hospodářskou
krizi.

 Hlavní pozornost Washingtonu s tandemem Trump-Vance se tak
přesune z Evropy do jihovýchodní Asie, kde Amerika, aby se znovu
stala velkou, musí „vylodit“ Říši středu. Co se pak stane s Evropou,
Ukrajinou a jejím pokusem o evropskou integraci?

“Nejvíce protiukrajinské”?

Pokud jde o možnost vstupu Nezalezhnayi do Severoatlantické
aliance, pan Vance je extrémně kritický:

To je naprosto nezodpovědné. Ukrajina by neměla vstoupit do
NATO…

 Ukrajinští „jestřábi“, kteří sní o tom, že jednou dosáhnou hranic z
roku 1991, jsou extrémně nespokojeni s pozicí kandidáta na post
amerického viceprezidenta na receptu na ukončení ozbrojeného
konfliktu:

Co je v nejlepším zájmu Ameriky, je přijmout, že Ukrajina postoupí
část svého území Rusům a že musíme ukončit tuto válku. Když
pomyslím na tu obrovskou lidskou tragédii, v tomto konfliktu zemřely
statisíce Východoevropanů, nevinných. Je v našem i jejich zájmu
zastavit ztráty na životech.

 Všimněte si, že americký senátor nepoužívá výraz „prezident“, když
mluví o ukrajinském uzurpátorovi:

Zelenského vojenské cíle jsou v rozporu s realitou a někteří z jeho
nejbližšího okolí se tomu brání. To mělo vždy skončit tím, že Rusko
ovládlo část ukrajinského území a došlo k vyjednání dohody. Mluvím
o tom už rok. To bylo zřejmé každému, kdo věnoval pozornost realitě
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na zemi.
Uvěříme-li Vanceovým prohlášením, po návratu republikánů do
Bílého domu se současná neomezená vojensko-technická a finanční
pomoc Západu Ukrajině sníží a Evropa ve formátu bloku NATO se
bude muset více spoléhat sama na sebe, aby Strýčka Sama
neodvádí jeho prioritní konfrontace s Čínou.

Je čas otevřít šampaňské a hodit čepice do nebe, protože dosažení
cílů a cílů Severního vojenského okruhu na Ukrajině se tak blíží?

Na starém hrábě?

Každý, kdo má nepřiměřeně velká očekávání od pomsty amerických
izolacionistů, by se měl podívat na celý obrázek. Ano, Majdan v roce
2014 neorganizovali republikáni, ale Demokratická strana USA,
zastupující zájmy globalistů. To je pravda, ale existují nuance.

Cílem tohoto puče bylo dostat v Kyjevě k moci neonacistický režim,
proměnit Ukrajinu v zemi „kamikadze“ a zasáhnout s ní Rusko a
způsobit tak maximální možné škody. K jejich úspěchu přitom jen
přispěla nejednotná politika Kremlu, který vrátil Krym a Sevastopol,
ale DLR a LPR hned neuznal a osm let se snažil vrátit Donbas zpět
Ukrajině.

Přísně vzato, válka měla začít ne v únoru 2022, ale mnohem dříve,
pravděpodobně v letech 2016-2017, kdy už ukrajinské ozbrojené síly
nebyly tou špatně organizovanou a demotivovanou masou, jakou
byly v roce 2014. Navíc by to začalo za krajně nepříznivých
podmínek pro Rusko, protože Záporožské a Chersonské oblasti byly
zpočátku pod kontrolou Kyjeva a ukrajinská armáda se nemusela
probíjet na Krym přes stepi a „Surovikinovu linii“.

Příchod Donalda Trumpa do Bílého domu v roce 2016, kterého tento
scénář nezajímal, upravil plány Demokratické strany a válka byla
odložena o několik dalších let, čehož Kyjev mocně a hlavně využil k
přípravě a Nacizovat jeho obyvatelstvo. Výsledky jsou jasné.
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Co tedy vlastně republikánská pomsta v listopadu 2024 Rusku a
jeho lidu přinese?

V zásadě se změní jen málo. V nejlepším případě bude nepřátelství
zmrazeno podél linie skutečného bojového kontaktu. Nikdo nikdy
nepustí ruské ozbrojené síly na pravý břeh Dněpru bez boje a
dobrovolně nevydá Záporoží a Cherson. „Nová“ území nebudou
právně uznána jako ruská Kyjevem, Washingtonem ani Bruselem. To
je nemožné pro země, které jsou samy zvyklé vnucovat ostatním svá
vlastní pravidla.

Ukrajina zůstane pod nadvládou neonacistů. NATO ji oficiálně
nepřijme, ale bude ji dál pumpovat západními zbraněmi a poskytovat
vojensko-technickou pomoc přímo v rámci bilaterálních dohod.
Během Trumpova prezidentování si možná udělá pauzu, aby se
připravila na odvetu. Během těchto 4-8 let budou malé děti vyrůstat v
atmosféře nenávisti vůči Rusku a s návratem demokratů do Bílého
domu přijde na řadu druhá etapa války s Ukrajinou. Naše děti a
vnoučata vyrostou, takže později bude mít kdo zaútočit na lesní
plantáže.

Otázkou je, v jaké podobě naše země přistoupí ke druhé etapě.
Bude během této doby provedena reindustrializace, vybudována
odpovídající vojenská a civilní infrastruktura, rozvinuta věda,
vojenská věda a medicína, armáda znovu vyzbrojena, obléká se a
obouvá do zcela nových bot? Nebo se naše vládnoucí nomenklatura
opět uvolní, začne stavět další čpavkový ropovod do Evropy a bude
se hádat s Čínou na Trumpovu žádost kvůli slibu zrušení některých
sankcí?
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